
Κέρκυρα, 24/07/2015

Επερώτηση του επικεφαλής της Νέας Ιονίου Πολιτείας, κου Σπυρίδωνα Σπύρου 
προς τον Περιφερειάρχη Ιονίων Νήσων, κο Θεόδωρο Γαλιατσάτο

Θέμα: Η ΠΟΡΕΙΑ ΤΩΝ ΕΡΓΩΝ ΤΟΥ ΕΣΠΑ ΣΤΗΝ ΠΕ ΖΑΚΥΝΘΟΥ

Κύριε Περιφερειάρχη,

Μετά από 14 περιφερειακά συμβούλια και σχεδόν ένα χρόνο από την ανάληψη των καθηκόντων 
σας επισκεπτόμαστε για πρώτη φορά τη Ζάκυνθο για τη συνενδρίαση του 15ου Περιφερειακού 
Συμβουλίου.  Αυτό μάλιστα συμβαίνει  στο αποκορύφωμα της  τουριστικής  περιόδου,  όπου είναι 
βέβαιο ότι οι πολίτες μικρό ενδιαφέρον θα επιδείξουν, αλλά και αντικειμενική δυσκολία θα έχουν 
για να το παρακολουθήσουν .

Παρά  ταύτα  θεωρήσαμε  αναγκαίο  μέσα  στη  γενική  αλλά  καί  περιφερειακή  απραξία  και 
αποτελμάτωση, να μας ενημερώσετε για την πορεία και την προοπτική των έργων στην Περιφέρειά 
μας, και μάλιστα των έργων της Περιφερειακής Ενότητας Ζακύνθου τώρα που τα ψεύτικα τα λόγια 
τα  μεγάλα,  προεκλογικά  και  μετεκλογικά,  που  μαζί  με  το  εμπόριο  ελπίδων  που  αφειδώς 
σκορπίσατε, δεν αφήνουν καμία αμφιβολία για το πώς θα διαγράφεται, με το νέο αριστερό και 
μάλιστα  πολύ  βαρύ  μνημόνιο  που  μας  φέρατε,  το  οικονομικό  και  κοινωνικό  μέλλον  της 
Περιφέρειάς μας. 

Από τα εφτά έργα ενταγμένα στο ΕΣΠΑ με φορέα εκτέλεσης την Περιφερειακή Ενότητα Ζακύνθου 
που παραλάβατε, μόνο 2 βρίσκονται σε ολοκλήρωση:

Ο εξοπλισμός των Φιλαρμονικών που έρχεται από το 2009, και  η στατική επάρκεια της γέφυρας 
του Αγίου Χαραλάμπη προϋπολογισμού 414000€, το οποίο συμβασιοποιήθηκε τον Απρίλιο του 
2014  με  τις  άοκνες  προσπάθειες  του  αείμνηστου  ΔΙΟΝΥΣΗ  ΜΥΛΩΝΑ.

Τα υπόλοιπα 5 έργα δεν είναι βέβαιο αν θα εκτελεστούν:

Η Αγία Αικατερίνη, ενταγμένη από το Φεβρουάριο του 2013 και η Αγία Μαύρα, ενταγμένη από το 
Δεκέμβριο του 2013, έργα πολύ σημαντικά γιά τον πολιτισμό της Ζακύνθου, δεν έχουν ακόμα 
δημοπρατηθεί.

Η Λέσχη “ο Ζάκυνθος” για το οποίο έργο κατεβλήθει μεγάλη προσπάθεια για να ενταχθεί και να 
δημοπρατηθεί,  προϋπολογισμού  366000€,  προχωράει  πάρα  πολύ  αργά.

Δύο πολύ σημαντικά οδικά έργα γιά την Ζάκυνθο, Αλικές Ξύγκια καί οδική ασφάλεια Ζακύνθου 
προϋπολογισμού 3 και 4,7 εκατ.€ αντίστοιχα, είναι αποτελματωμένα με αβέβαιο το μέλλον τους.



κ. Περιφερειάρχη, σας είναι γνωστή υποθέτω η θέση της επιτρόπου περιφερειακής ανάπτυξης κας 
ΚΟΡΙΝΑΣ ΚΡΕΤΣΟΥ, ότι η κοινοτική συμμετοχή θα φθάσει το 100%. Με αυτό το δεδομένο  έχετε 
εικόνα ή εκτίμηση, πόσο θα μειωθεί το πρόγραμμα της Περιφέρειάς μας στο πλαίσιο του ΔΕΠΙΝ;

Ερωτάστε

Με δεδομένα τα παραπάνω,  αλλά και  την αδράνεια που παρατηρήθηκε για μήνες  τώρα,  τί  θα 
συμβεί  με  τα  έργα   που  δεν  θα  έχουν  ολοκληρωθεί  μέχρι  τις  31/12/2015;  Με λίγα  λόγια,  θα 
εκτελεσθούν αυτά τα έργα, τα τόσο σημαντικά για τη Ζάκυνθο; Θα υπάρξει απώλεια χρημάτων από 
το συνολικό πρόγραμμα του ΕΣΠΑ;


